
 

NIEUWSBRIEF VGC oktober 2023 

In deze nieuwsbrief onder andere:  

• Van het bestuur 

• In gesprek met: Daniël van Dam 

• Van de Regel- en Handicapcommissie 

• Van de Jeugdcommissie 

 

Van het bestuur  
 

Per 1 september j.l.  is onze voorzitter Flip Rothbarth  teruggetreden. Na overleg binnen het 

bestuur heeft  Bert Bakker het voorzitterschap van de VGC op zich genomen.  De voornaamste 

reden voor het terugtreden van Flip was verschil in inzicht tussen Flip en de overige 

bestuursleden. Dit belemmerde  een open en constructieve benadering en samenwerking. We 

willen vooral naar de toekomst kijken met positieve insteek ook richting het lustrumjaar. Wij 

danken Flip voor de  5,5 jaar waarin hij zich voor de vereniging heeft ingezet. 

In de vorige nieuwsbrief (juli) stond een stukje naar aanleiding van een overleg met het beheer 

van Sportfondsen waarvan de weergave verschillend geïnterpreteerd kon worden en geen 

recht deed aan het horecapersoneel. Hierbij een verduidelijking van de gemaakte afspraken 

over het onderwerp: Hoe kunnen we zaken nog beter op elkaar afstemmen? “Er is 

vervolgens afgesproken dat VGC en SFV tijdig communiceren over data van activiteiten 

waarbij de horeca van belang is. Tevens is afgesproken dat er een nadere kennismaking 

tussen bestuur van VGC en leidinggevenden van de horeca zal worden georganiseerd om de 

ins en outs en daarmee dus ook de belangen van zowel VGC als SFV met elkaar te bespreken. 

Opmerkingen over de horeca kunnen ter plekke worden doorgegeven aan de medewerkers, 

zodat sportfondsen actie kan ondernemen. Mocht u , als lid van de VGC, hier verder nog 
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suggesties voor hebben, geef dit dan door aan Bert Bakker (e.bakker16@planet.nl) die dit 

vervolgens in het reguliere overleg met sportfondsen zal bespreken”. 

De voorbereidingen voor het aankomende lustrumjaar zijn in volle gang. Leo Lucassen, de 

voorzitter van de lustrumcommissie, heeft ons een eerste opzet van de geplande 

lustrumactiviteiten getoond. De lustrumweek (25/mei t/m 1 juni 2024, Nb. Noteer deze week 

alvast in uw agenda!) bevat gedurende de week diverse feestelijke golfevents en wordt 

afgesloten met een BBQ en een feestavond voor de leden en hun partners. De week start op 

zaterdag en zondag 25/26 mei met “de Voorschoten Open” onder leiding van Jan Spit. Zowel 

de Lustrumcommissie als de Voorschoten Open commissie hebben voor geplande activiteiten 

regelmatig overleg met en ondersteuning van Sportfondsen en het bestuur van VGC.  

Ons bestuurslid Marja Delahaije heeft de statuten en het privacy beleid/reglement van de VGC 

doorgenomen en geconstateerd dat, de uit 1994 daterende statuten, niet meer voldoen aan 

de huidige eisen. Ook heeft de vereniging geen privacy beleid of -reglement op de website 

staan, terwijl we de regels over geheimhouding van persoonsgegevens in de praktijk wel 

toepassen. Marja zal een voorstel maken voor algehele statutenwijziging en een privacy 

beleid/reglement van de VGC opstellen.  Beide voorstellen zullen op de volgende ALV in april 

2024 ter goedkeuring ingebracht worden. Voor de vrij komende plekken in het VGC bestuur, 

want ook onze penningmeester heeft haar tweede termijn er dan op zitten, zijn we nog op zoek 

naar geschikte opvolgers.  

Als het goed is hebben alle VGC-leden een e-mail van Sportfondsen en-of een herinnering 

ervan kregen over de wenselijkheid van het installeren van lockers op het Wedde. Mocht u 

deze e-mail toch niet ontvangen hebben dan horen wij dat graag van u, want dan krijgt u deze 

alsnog. Sportfondsen hoopt op een goede respons zodat het besluit om komend voorjaar al 

dan niet over te gaan tot aanschaf van een lockerfaciliteit goed onderbouwd zal zijn.  

Dan nu waar we het allemaal voor doen: gezellig, recreatief, sportief en competitief met elkaar 

de baan in om te golfen. Lekker buiten bezig zijn met een club en een balletje. Zoals u ook op 

de VGC website onder het kopje clubnieuws (Clubnieuws – Voorschotense Golfclub 

(vgcgolf.nl) uitgebreid heeft kunnen zien zijn er de afgelopen maanden weer heel wat 

hoogtepunten geweest.  Dit alles met dank aan de wedstrijdcommissie.  Ook de nazomer zijn 

er weer heel wat wedstrijden of events geweest zoals o.a. de Cross Country, een 

vrijwilligerswedstrijd op uitnodiging van het bestuur; de Slotdag dames 24 oktober en “last but 

not least “ de Slotdag open voor alle leden op 5 november met aansluitend Indisch buffet.  

Nu nog hopen dat de mooie nazomer zich nog even voortzet zodat we dit seizoen droog 

kunnen afsluiten. 

Tot gauw op de golfbaan bij een van de vele events.  

Bert Bakker 
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In gesprek met: Daniël van Dam 

Wie is Daniël van Dam? Welke activiteiten ontplooi je nog  meer naast het geven van 

golflessen? 

Ik ben 12 jaar golfpro en in het bezit van de accreditatie KSS-

niveau 3, die vergelijkbaar is met  het niveau van de PGA-

golfpro.  

Naast golflessen op verschillende banen houd ik me ook 

bezig met de Stichting Revalidatiegolf, die ik samen met 

collega golfpro José Loomans in het leven heb geroepen. 

Het doel van deze stichting is om andere golfprofessionals bij 

te staan om onze kennis en ervaring te delen om zo mensen 

met niet aangeboren hersenletsel te laten golfen. Het bestuur 

van de stichting richt zich op het enthousiast maken van 

golfbanen voor het geven van lessen. Daarnaast leggen we 

ook contacten met revalidatiecentra. Op dit moment worden 

op 7 tot 8 locaties in Nederland golflessen voor deze sporters 

gegeven. Maar we willen nog meer banen enthousiast maken 

om zodoende nog meer mensen te kunnen laten genieten van 

de mooie golfsport. Weet je, dat dit jaar het EK golf voor mensen met een fysieke beperking 

op The Dutch is gespeeld? 

Op www.stichtingrevalidatiegolf.com is meer informatie te vinden. 

Naast deze activiteiten ben ik ook nog ambassadeur van Puma-golf. Ook was ik voor deze 

firma clubfitting-consultant en heb ik voor menig golftopper de set gefit. 

 

Met welke sporten heb je je in het verleden beziggehouden? 

Ik heb geruime tijd op een behoorlijk niveau gevoetbald. In eerste instantie bij Feyenoord. Dat 

ging zo goed, dat ik ook bijna alle nationale jeugdelftallen heb doorlopen. Door een blessure 

ben ik voor topsport afgekeurd, maar volg het voetbal met veel belangstelling. Feyenoord is 

en blijft mijn club. 

 

Je bent sinds twee jaar golfpro op het golfbaan het Wedde. Kun je aangeven waarom je 

voor deze baan hebt gekozen. 

Anneke Soonius gaf op een gegeven moment aan te willen stoppen met het geven van lessen 

op het Wedde. In samenwerking met Gerard van Hal ben ik benaderd om het stokje van 

Anneke en Joop over te nemen 

 

Hoe was de eerste indruk van de baan toen je hier voor het eerst kwam? 

De baan staat bekend als een uitdagende par-3 baan en die indruk kreeg ik inderdaad bij de 

eerste bezoeken hier in Voorschoten. Er waren toen wel zaken die verbeterd zouden kunnen 

worden en dat is ook in overleg met Sportfondsen en de baancommissie van VGC gebeurd.  

http://www.stichtingrevalidatiegolf.com/


Natuurlijk is er een enorm groot verschil met een grote baan: op een grote baan moet je grote 

afstanden kunnen slaan. Veel spelers van het Wedde ontberen lengte in hun spel. Daarnaast 

moet je hier recht kunnen slaan en goed afstanden kunnen bepalen. Als iemand zegt, dat als 

je op het Wedde kunt spelen, je overal kunt spelen is dat toch niet helemaal waar.  

 

De drivingrange op de baan heeft bescheiden afmetingen. Zou een groter exemplaar te 

realiseren zijn? 

Ik kan me goed voorstellen dat een grote drivingrange een wens is van een aantal spelers. De 

vraag is: Waar is er plek in de directe omgeving van de baan? Men wil natuurlijk kunnen zien 

hoe ver en hoe recht men met de verschillende clubs kan slaan, heel begrijpelijk. Er is echter 

een aantal apparaten te gebruiken, waarop alle data van een slag af te lezen zijn. Ik kom op 

banen in bijvoorbeeld het Verenigd Koninkrijk, waar in het geheel geen drivingrange aangelegd 

is. Dat betekent dat je direct de baan ingaat om te spelen.  

 

Op zaterdagochtend organiseer jij een wedstrijd voor beginnende golfers. Wat voeg jij 

als extraatje toe om zo’n ronde in de baan leerzaam en aantrekkelijk te maken? 

Allereerst wil ik melden, dat deze ochtend goed bezocht wordt door een vast aantal spelers. 

Zelfs wat meer ervaren spelers blijven komen, ondanks dat de lessen voor beginnende golfers 

bestemd zijn. Het is een leuke groep mensen, die elkaar behulpzaam zijn. Over het algemeen 

wordt de les als leerzaam ervaren. Dat komt door de oefeningen, die bij de golfronde worden 

ingebouwd: oefenen op de puttinggreen, slaan uit de bunker en verschillende spelvormen. 

Bijvoorbeeld een spel, waarbij je beiden afslaat en dan bij de tweede slag met de slechtste bal 

verder gaat. Daarna vervolg je het spelen van de hole met steeds de beste bal. Variatie 

genoeg!! Het komt ook voor, dat ik in de baan met de flights een aantal holes meeloop en 

aanwijzingen geef. Aanmelden voor de les kan via de website van de golfbaan. 

 

Heb je plannen om mogelijkheden van de lessen aan te passen? 

Op de site van de baan verschillende mogelijkheden voor het volgen van een les geboden. 

Maar in het voorjaar van 2024 willen we pilot starten met het geven van groepslessen. Daarbij 

denk ik aan een soort ‘masterclasses’ met een thema: afslaan, putten, chippen en pitchen etc. 

Een maximale groepsgrootte van 6 personen is dan wenselijk. Ik streef ernaar om iedere 

deelnemer zo individueel mogelijk te kunnen begeleiden. Een vlakke putting- en pitchinggreen 

zou daarbij goed van pas komen: deze staat dan ook op mijn wensenlijstje. 



Van de Regel- en handicapcommissie 

De zomermaanden verlopen voor deze commissie over het algemeen 
rustig. Maar dat betekent niet dat we stil zitten. Zo nu en dan werd er 
gevraagd om een correctie van een scorekaart, die snel werd 
uitgevoerd, of om informatie over het halen van hcp 54. 
Verder hebben de commissieleden kritisch  gekeken naar wat er zich 
op de baan afspeelde, zodat er weer materiaal verzameld werd voor 
de in te plannen regelcursus in het najaar. 
Die regelcursus heeft inmiddels op zaterdag 21 oktober van 11.00 uur 
tot 13.00 uur op Het Wedde plaatsgehad. 
 

Eerst was er wat theorie in het restaurant, waaronder ook de winterregels, die 1 november 
2023 weer ingaan en daarna werden situaties in de baan met de aanwezigen besproken. 
 
Door het overlijden van Mieke Beishuizen heeft de R & H cie wat mankracht verloren en is nu 
in overleg met Anke Burgers over mogelijke toetreding tot de commissie. 
 
De regelkwestie in de nieuwsbrief van juni 2023 ging over het gat in de fairway of de green  
gemaakt door een vogel. Geldt dat gat ook als een gat gemaakt door een dier? 
Regel 16.1 is uitgebreid en dat betekent dat nu ook het gat gemaakt door een vogel beschouwd 
mag worden als een abnormale baan omstandigheid en dus zonder straf ontweken mag 
worden. 
Ook wat uit het gat komt( takjes, aarde, denk aan molshoop) valt onder de abnormale 
baanomstandigheid. Abnormale baanomstandigheden kunnen overal op de baan voorkomen, 
behalve in een hindernis (dus niet alleen op de fairway of de green). 
 
Een nieuwe regel kwestie. 
Wat moet je doen als je bij een oefenswing op de fairway je bal 
beweegt?  

A.  Terugleggen en doorspelen zonder strafslag. 
B.  Terugleggen en een strafslag rekenen. 
C.  Spelen van de plek waar de bal nu ligt. 

 
Antwoord en uitleg in de volgende nieuwsbrief 
 

Van de jeugdcommissie 
 

Zondag 17 september 2023 
organiseerde de jeugdcommissie 
weer de jaarlijkse Ouder – Kind 
wedstrijd. Op één na waren al onze 
jeugdleden van de partij, vergezeld 
van vader, moeder, opa, oma of 
tante.  
Wie geen golfend familielid had 
speelde samen met een VGC opa 
of oma. Ook onze pro Daniël was 
van de partij. 
De ochtend begon helaas met wat 
regen, maar deze wedstrijd werd 
toch door iedereen weer als een 

super leuk evenement ervaren en zal in 2024 zeker weer op het programma komen te staan. 



Als winnaar dit jaar kwam de combinatie van Andrik van der Made met zijn vader uit de bus 
en Nathan Langendoen met Rinze Bulstra werden tweede. Beide jongens  mochten  een 
trofee in ontvangst nemen.  
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


